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碩士班學位論文考試時間申請表
Master Degree Thesis Examination Time Application Form

	學年度
Academic Year
	       學年度(Academic Year)，第     學期(Semester)

	研究所組
Graduate Program
	

	姓名
Name
	
	學號
ID
	

	口試日期
Oral Exam. Date
	yyyy/mm/dd
	口試時間

Oral Exam. Time
	XX：XX

	口試地點

(限本校校區) 
Oral Exam. Location
	


【申請條件Application Requirements】

需符合以下事項方得申請學位論文考試
Need to fulfill the following requirements to apply for the degree thesis examination：
	1.
	修滿各系所規定必修科目及最低畢業學分數

Complete all of the required courses of the Graduate Program.

	2.
	通過英文文能力檢定標準

Pass the English aptitude evaluation standard.

	3.
	100學年度起入學之碩士班研究生：在學期間刊登於學術刊物之學術文章一篇(包含研討會發表之文章)，並以獲得接受函為準。〔刊物需符合所屬系所規定與認可〕

Starting from the 2011 academic year, graduate students must publish at least one paper in an academic journal (including articles from symposium and conference presentations), with proof of acceptance. (The nature of the academic journal should be related to the graduate student’s program.)

	4.
	符合所屬系所之相關規定
Meet other regulations and guidelines of the individual Graduate Program.


【注意事項Notes】

碩士班研究生應於論文考試2週前登記時間，登記時間而未舉行論文考試者，以一次不及格論。
Master’s students should register for thesis examination time two weeks in advance. Students who register but do not attend the thesis examination will be given a failing grade.
	助　　教

Teaching Assistant
	：
	
	(簽章Signature or Stamp)

	指導教授

Advisor
	：
	
	(簽章Signature or Stamp)

	所長

Program Director
	：
	
	(簽章Signature or Stamp)


※本表單僅於校內行政業務使用，並於業務存續期間保留。
